
BR.0002.15.2024.AB 

PROTOKÓŁ NR  IX / 24 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

z dnia 28 listopada 2024 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 12.05.     

 

Obecni: 

 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

Radni nieobecni: 

 

Szczepan Goncerz 

Barbara Laskowska 

Małgorzata Machura 

  

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Skarbnik Powiatu Halina Mackiewicz, Sekretarz Powiatu Tomasz Dzierżanowski, radcowie 

prawni: Dagmara Kokowska-Smok i Rafał Reroń, dyrektorzy jednostek organizacyjnych 

powiatu oraz naczelnicy  wydziałów, biur i samodzielnych referatów Starostwa Powiatowego 

w Zawierciu i inni, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności.  

 

 

Ad.1.) 

 

Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie 

listy obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał, a tym samym prawomocność IX sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego. Powitał 

radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą Teresą Muchą-Popiel oraz gości, biorących udział  

w posiedzeniu, dziękując im za przybycie. Powitał również internautów, oglądających obrady 

dzisiejszej sesji w formie online. Poinformował, że transmisja online jest dostępna pod 

adresem: https://posiedzenia.pl/powiatzawiercianski oraz na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu i w Biuletynie Informacji Publicznej.  

  

 

Ad.2.) 

 

Radni nie zgłosili uwag do przekazanego w materiałach sesyjnych porządku obrad sesji.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że otrzymał wniosek 

Zarządu Powiatu w sprawie rozszerzenia porządku obrad sesji o punkt w brzmieniu: 
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„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego w Zawierciu za 2024 i 2025 rok”. 

 

W uzasadnieniu wniosku wskazano, że przedłożenie przedmiotowego projektu uchwały  

w trybie rozszerzenia porządku obrad sesji wynika z konieczności umożliwienia dyrektorowi 

Szpitala Powiatowego w Zawierciu zawarcia umowy z wybraną firmą audytorską przed 

rozpoczęciem inwentaryzacji składników majątkowych szpitala zaplanowanej na koniec 

listopada br. Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na wybór firmy 

audytorskiej,  przeprowadzone przez Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu, zostało 

rozstrzygnięte w dniu 21 listopada br.  

 

Po zarządzeniu głosowania nad wnioskiem Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad 

sesji niektórzy radni mieli problemy z oddaniem głosu ze względu na problemy związane  

z nieprawidłowym działaniem urządzeń do głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poprosił o sprawdzenie stanu technicznego tych 

urządzeń, po czym zarządził ponowne głosowanie nad przedmiotowym wnioskiem.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

19 głosach „za”.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ustalił, że ten projekt uchwały będzie 

rozpatrywany w pkt 3 porządku obrad ze względu na umożliwienie szpitalowi jak najszybsze 

rozpoczęcie procedury inwentaryzacyjnej, co musi być poprzedzone podpisaniem umowy  

z firmą audytorską wskazaną przez organ stanowiący.  Projekt przedmiotowej uchwały wraz  

z materiałami uzupełniającymi w dniu wczorajszym został przekazany radnym drogą 

elektroniczną. 

 

W związku z koniecznością zachowania terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu, ustalonego przez Radę Powiatu na 

poprzedniej sesji na dzień 30 listopada br.  Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt w brzmieniu: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  skargi na Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zawierciu”. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

19 głosach „za”.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ustalił, że ten projekt uchwały, 

przekazany radnym w wersji papierowej przed rozpoczęciem sesji, będzie rozpatrywany  

w pkt 14 porządku obrad 

 

Jednoczesne poinformował, że w związku z wprowadzonymi zmianami numeracja projektów 

uchwał i kolejność poszczególnych  punktów porządku obrad zmienia się odpowiednio. W 

celu usprawnienia prowadzenia sesji  porządek obrad po zmianach został przekazany radnym 

w wersji papierowej. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego w Zawierciu 

za 2024 i 2025 rok.   

4. Przyjęcie protokołów Nr VII/24 z dnia 24 października 2024 roku i Nr VIII/24 z dnia  

31 października 2024 roku.  

5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej planowej 

sesji. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy powiatu 

zawierciańskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”.    

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok.   

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2024 – 2029.   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2025 rok.   

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie statków 

lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego powiatu zawierciańskiego oraz ich 

przechowywanie na parkingach strzeżonych w 2025 roku.    

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na nieruchomości będącej  

w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu.   

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXX/684/24 z dnia  

29 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu zawierciańskiego  

w 2024 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. –   

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Zawiercie zarządzania 

odcinkami drogi powiatowej Nr 1706 S w zakresie niezbędnym do realizacji zadnia 

polegającego na budowie peronów przystankowych.   

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zawierciu.    

15. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

16. Interpelacje i zapytania radnych.   

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Zbigniew Rok poinformował, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 26 listopada br. jednogłośnie, czyli przy 6 głosach 

„za” zaopiniowali pozytywnie projekt omawianej uchwały.   

Zgodnie z przepisami ustawy o rachunkowości wyboru firmy do przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego szpitala dokonuje organ zatwierdzający to sprawozdanie. Pierwsza 

umowa z wybraną firmą zawierana jest na 2 lata z możliwością przedłużenia na kolejne 2 - 

letnie okresy. W wyniku postępowania przeprowadzonego przez Centrum Usług Wspólnych 

w Zawierciu wybrana została Firma KPW Audytor z siedzibą w Łodzi, która złożyła 

najkorzystniejszą ofertę cenową.   
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska  

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27 listopada br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/84/24 w sprawie 

wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu za 2024 i 2025 rok, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie, przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.4.) 

 

Protokoły z poprzednich sesji zostały przekazane radnym w wersji elektronicznej. Wobec 

brak uwag ze strony radnych w wyniku przeprowadzonego głosowania protokół Nr VII/24  

z dnia 24 października 2024 roku został przyjęty  jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.  

Radna Agnieszka Andrzejewska oddała głos za przyjęciem protokołu przez podniesienie 

ręki ze względu na utrzymujące się problemy techniczne z urządzeniem do głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski zarządził przerwę w obradach w celu 

usunięcia usterki technicznej w urządzeniu do głosowania radnej Agnieszki Andrzejewskiej.  

Początek przerwy – godz. 12.20. 

 

Po wznowieniu obrad o godz. 12.25 Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski 

poinformował o usunięciu problemów technicznych i przystąpił do realizacji kolejnych 

punktów porządku obrad.   

 

 

Ad.5.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej planowej sesji 

przedstawiła Starosta Teresa Mucha-Popiel.   

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył posiedzenia w dniach: 31 października, 

12 listopada, 14 listopada, 18 listopada i 26 listopada br. zajmując się m.in. następującymi 

sprawami: 

 

➢ podjął uchwały w sprawach:  

– przyjęcia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2029 oraz projektu budżetu na 2025 rok; 

– zmian w budżecie powiatu na 2024 rok i zmian w planie finansowym oraz w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024 – 2029; 

– zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Żarnowiec”; 

– powołania komisji konkursowej oceniającej oferty oraz ogłoszenia wyników na 

powierzenie realizacji zadania w zakresie prowadzenia punktów: nieodpłatnej pomocy 

prawnej lub nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu 

zawierciańskiego w 2025 roku; 

– przeprowadzenia konsultacji społecznych projektów uchwał Rady Powiatu 

Zawierciańskiego w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla 

Powiatu Zawierciańskiego na lata 2023-2030” oraz wprowadzenia zmian do   

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026; 
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– wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi położonej na 

terenie Gminy Ogrodzieniec; 

– realizacji zadania utworzenia strzelnicy wirtualnej pn. Strzelnica w  powiecie 2024. 

  

➢ zapoznał się: 

– ze stanowiskiem Narodowego Funduszu Zdrowia Śląskiego Oddziału Wojewódzkiego 

w Katowicach w zakresie – czy Nocna i Świąteczna Opieka Zdrowotna, zgodnie  

z aktualnymi przepisami prawa może zostać zobowiązana do stwierdzania zgonu wraz 

z wystawieniem karty zgonu w  Zakładach Opiekuńczo Leczniczych, domach 

spokojnej starości, domach seniora i w innych prywatnych domach opieki; 

– z informacjami o dokonanych zmianach między paragrafami w planie finansowym 

wydatków rachunku dochodów własnych na 2024 r.  w Zespole Szkól im. gen. Józefa 

Bema w Zawierciu, w II Liceum Ogólnokształcącym im. Heleny Malczewskiej  

w Zawierciu, w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu, w Zespole Szkół 

Ekonomicznych w Zawierciu, w Zespole Szkół im. Stanisława Staszica w Zawierciu, 

w Zespole Szkół im. prof. Romana Gostkowskiego w Łazach oraz w Zespole Szkół 

im. Hugona Kołłątaja w Zawierciu; 

– z opinią w sprawie planowanej inwestycji związanej z  modernizacją gazociągu 

wysokiego ciśnienia relacji Trzebiesławice – odgałęzienie DN250 do SP Zawiercie  

o długości ok. 6120m – opracowanie dokumentacji projektowej; 

– z projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Zawiercie 

dla rejonu ul. Karlińskiej oraz obszarów obejmujących część południowo – zachodnią. 

 

➢ przekazał:   

– do Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej odpowiedź w sprawie  wniosku 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w przedmiocie waloryzacji i podwyżki płac dla 

pracowników samorządowych zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez powiat zawierciański; 

– do Wydziału Właścicielskiego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach 

odpowiedź w sprawie udostępnienia dokumentów niezbędnych do przeprowadzenia 

kontroli terminowości realizacji przez Starostę Zawierciańskiego zadań z zakresu 

administracji rządowej, związanych z  ustaleniem i wypłatą odszkodowań.   

 

➢ wyraził zgodę na: 

– uruchomienie nowego kierunku kształcenia w zawodzie technik aranżacji wnętrz  

w roku szkolnym 2025/2026 w Technikum nr 1 w Zespole Szkół im. Xawerego 

Dunikowskiego w Zawierciu; 

– udzielenie wsparcia finansowego w 2025 roku dla sześciu szkół, które wystąpiły z 

wnioskiem o przystąpienie do Programu „Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 

2.0 na lata 2021-2025”; 

– refundowanie pracodawcom dodatku szkoleniowego dla instruktorów nauki zawodu  

w 2024 roku; 

– zawarcie kolejnego aneksu terminowego do umowy na realizację zadania pn. 

,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1775S relacji Pradła – Siedliszowice – Solca –  

etap I Pradła – Siedliszowice”. 

  

➢ omówił i przyjął materiały wraz z projektami uchwał Rady Powiatu, które są przedmiotem 

obrad obecnej sesji. 
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Ponadto poinformowała, że przedstawiciele Zarządu Powiatu brali udział w następujących   

uroczystościach i wydarzeniach: 

  

− w dniu 6 listopada br. –  w konferencji pt. „Obrona cywilna w praktyce. Jak zbudować 

tarczę obywatelską” w Centrum Konferencyjno-Biznesowym Stadionu Śląskiego; 

− w dniu 8 listopada br. – w akademii z okazji Święta Niepodległości połączonej  

z uroczystym ślubowaniem uczniów grupy mundurowej w Zespole Szkół im. Hugona 

Kołłątaja w Zawierciu; 

− w dniu 11 listopada br. – w odśpiewaniu hymnu państwowego z Jurajskimi Morsami,  

w uroczystych obchodach 106 rocznicy odzyskania przez Polskę Niepodległości,  

w  koncercie „Wolność Kocham i Rozumiem – Współczesne Dźwięki Patriotyzmu” 

zorganizowanym z okazji Święta Niepodległości; 

− w dniu 12 listopada br. – w XXVIII Memoriale im. Edwarda Pelki w kolarstwie 

przełajowym; 

− w dniu 13 listopada br. – w uroczystej akademii „Piłsudski i Żeromski – oręż i pióro  

w walce o niepodległość” w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Zawierciu; 

− w dniu 15 listopada br. – w spotkaniu poświęconym ochronie miejsc pamięci na terenie 

powiatu zawierciańskiego;   

− w dniu 16 listopada br.  – w obchodach Dnia Seniora oraz w jubileuszu 20-lecia istnienia 

Koła Pszczelarzy w Ogrodzieńcu;   

− w dniu 19 listopada br. – w Walnym Zebraniu Członków Związku Gmin i Powiatów 

Subregionu Centralnego Województwa Śląskiego w Chorzowie; 

− w dniu 20 listopada br. – w posiedzeniu Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych; 

− w dniu 21 listopada br. – w uroczystej gali wręczenia statuetek  Leader in International 

Integration 2024 za promocję pozytywnego wizerunku Polski na świecie w  Tychach,   

w spotkaniu Związku Międzygminnego „Jedźmy Razem” w Kroczycach oraz  

w Konkursie Piosenki Patriotycznej pn. „Z miłości do Ojczyzny”; 

− w dniu 22 listopada br. – w promocji książki pt.: „II Wojna Światowa we wspomnieniach 

mieszkańców Ogrodzieńca”;   

− w dniu 23 listopada br. – w obchodach Święta Myśliwych organizowanym przez Koło 

Łowieckie „Darz Bór”; 

− w dniu 26 listopada br. – w uroczystej gali zakończenia kampanii społecznej „Pełni mocy 

przeciw przemocy” w Miejskim Ośrodku Kultury w Zawierciu; 

− w dniu 27 listopada br. – w I Ogólnopolskim Kongresie – System Obrony 

Rzeczypospolitej – Bezpieczna Polska i Obywatele w Krakowie oraz w  szkoleniu 

seminaryjnym organizowanym przez Śląską Okręgową Izbę Inżynierów Budownictwa na 

temat warunki techniczne po 1 sierpnia 2024 roku – nowe standardy projektowania 

inwestycji. 

 

Dodała również, iż na potrzeby Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Zawierciu została 

przekazana przenośna stacja zasilająca, która wykorzystywana będzie do zabezpieczenia 

pacjentów korzystających w warunkach domowych z  urządzeń podtrzymujących funkcje 

życia. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że ze względu na 

przerwę w obradach, pkt 4 porządku posiedzenia nie został zrealizowany w pełnym zakresie.   
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W tym punkcie Rada Powiatu zdecydowała jedynie o przyjęciu protokołu Nr VII/24 z dnia 

24 października 2024 roku, pomijając protokół z kolejnej sesji, która odbyła się w dniu 31 

października 2024 roku. Wobec Powyższego zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

protokołu Nr VIII/24 z dnia 31 października, 2024 roku, który został przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.6.)  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu Marek Pałasz poinformował, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 25 listopada br. jednogłośnie, czyli przy 5 głosach 

„za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały ujętej w tym punkcie porządku obrad.   

Głównym celem Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2025 roku jest 

m.in. wzmocnienie rozwoju społeczeństwa obywatelskiego oraz budowanie partnerstwa  

i wspieranie organizacji pozarządowych w realizacji ważnych celów społecznych. W 2025 

roku na realizację zadań publicznych objętych programem planuje się przeznaczyć kwotę 

100.000 zł. 20% tej kwoty zostanie przeznaczone na małe granty, czyli dofinasowanie zadań 

publicznych  w trybie pozakonkursowym. Współpraca powiatu z organizacjami 

pozarządowymi dotyczyć będzie realizacji zadań publicznych określonych w ustawie   

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w zakresie odpowiadającym zadaniom 

powiatu. W Programie ustalone zostały zadania priorytetowe, które mogą być zlecane do 

realizacji organizacjom prowadzącym działalność statutową w następujących obszarach:    

− działalność wspomagająca rozwój wspólnot i społeczności lokalnych oraz 

podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodowej, pielęgnowania polskości oraz 

rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej; 

− wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej oraz ochrony i promocja zdrowia. 

Program został poddany konsultacjom z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

w okresie od 24 października do 14 listopada br.  W toku konsultacji nie wniesiono żadnych 

uwag do treści tego dokumentu.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/85/24 w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy powiatu zawierciańskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok”, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty 

jednogłośnie, przy 20 głosach „za”.   

 

 

Ad.7.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że autopoprawki do 

projektów uchwał w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok oraz w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2029, przyjęte przez Zarząd Powiatu  

w dniu 26 listopada br. zostały przekazane radnym drogą mailową.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27listopada br. jednogłośnie, 

przy 4 głosach „za”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2024 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu. 
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Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/86/24 w sprawie  

zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.         

 

  

Ad.8.) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27 listopada br. jednogłośnie, 

przy 4 głosach „za”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024 – 2029 wraz z autopoprawką Zarządu 

Powiatu. Proponowane zmiany są odzwierciedleniem zmian wprowadzonych do budżetu 

powiatu uchwałą, przyjętą przez Radę Powiatu w poprzednim punkcie porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/87/24 w sprawie  

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024 – 2029, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.  

 

 

Ad.9.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że zgodnie ze 

Statutem Powiatu Komisja Rewizyjna przedstawiła plan kontroli na rok przyszły. Plan 

podlega zatwierdzeniu przez organ stanowiący. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/88/24 w sprawie 

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.   

 

  

Ad.10.)    

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27 listopada br. jednogłośnie, 

przy 4 głosach „za”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały omawianej w tym punkcie 

porządku obrad.   

Zgodnie z ustawą o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych Rada 

Powiatu, biorąc pod uwagę konieczność sprawnej realizacji zadań własnych powiatu w 

zakresie usuwania statków lub innych obiektów pływających i prowadzenia strzeżonego portu 

lub przystani oraz kosztów usuwania i przechowywania statków lub innych obiektów 

pływających na swoim obszarze jest zobowiązana do corocznego ustalenia w drodze uchwały 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających. 

Wobec powyższego   podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione, aczkolwiek do tej 

pory nie było jeszcze sytuacji wymagającej zastosowania tych przepisów. Ustalone stawki   

obowiązywać będą od 1 stycznia 2025 roku.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/89/24 w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie statków lub innych obiektów pływających  

z obszaru wodnego powiatu zawierciańskiego oraz ich przechowywanie na parkingach 
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strzeżonych w 2025 roku, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.11.) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27 listopada br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za”  zaopiniowali pozytywnie rozpatrywany projekt uchwały.   

Projekt ten dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez Szpital Powiatowy w Zawierciu z tym 

samym podmiotem kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego  

w budynku przy ul.  Powstańców Śląskich 8 w Zawierciu z przeznaczeniem na prowadzenie 

usług stomatologicznych na okres 1 roku. Dotychczas obowiązująca umowa wygasa w dniu 

31 grudnia br. Wynajęcie powierzchni nie narusza przepisów ustawy o działalności 

leczniczej, nie ograniczy możliwości realizacji statutowych zadań szpitala, nie wpłynie 

negatywnie na jakość udzielanych świadczeń zdrowotnych i ich dostępność dla pacjentów 

oraz nie doprowadzi do wzrostu kosztów utrzymania. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, 

jeżeli po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają z tym samym 

podmiotem kolejną umowę, przedmiotem której jest ta sama nieruchomość, wymagana jest 

uchwała organu stanowiącego. 

 
Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/90/24 w sprawie  

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci lokalu 

użytkowego na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu,  

w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

20 głosach „za”.     

 

 

Ad.12.) 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Zbigniew Rok poinformował, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 26 listopada br. jednogłośnie, czyli przy 6 głosach 

„za”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały ujęty w tym punkcie porządku obrad.   

Proponowane zmiany w limicie środków na poszczególne zadania, przygotowane w oparciu  

o bieżącą analizę zawartych umów i ponoszonych wydatków, mają na celu optymalne 

wykorzystanie środków PFRON przyznanych powiatowi na 2024 rok. Projekt przewiduje 

zwiększenie wydatków na zadania z zakresu dofinansowania zaopatrzenia w przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze (gdzie jak zwykle występuje największy niedobór środków 

w stosunku do złożonych wniosków) oraz dofinansowania likwidacji barier technicznych  

przy jednoczesnym zmniejszeniu środków na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych, 

likwidację barier architektonicznych oraz środków przeznaczonych na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej.   

Pozytywna opinia Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych do 

przedmiotowej uchwały została wydana na posiedzeniu w dniu 20 listopada br. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/91/24 w sprawie  

zmiany Uchwały Nr LXX/684/24 z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2024 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej  
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i społecznej osób niepełnosprawnych, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.         

 

 

Ad.13.) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 27 listopada br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały omawiany 

w tym punkcie porządku obrad.   

Powierzenie gminie Zawiercie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej Nr 1706 S w zakresie 

niezbędnym do realizacji zadania dotyczącego budowy peronów przystankowych w 

miejscach projektowanych przystanków komunikacji publicznej, zgodnie z zatwierdzonym 

projektem organizacji ruchu następuje na wniosek gminy. Realizacja tego zadania wpłynie na 

poprawę funkcjonowania komunikacji zbiorowej na terenie Osiedla Zuzanka. Powierzenie 

zarządzania drogą w celu realizacji przedmiotowego zadania nastąpi na mocy porozumienia 

pomiędzy Powiatem Zawierciańskim a Gminą Zawiercie, w którym określone zostaną 

szczegółowe zasady jego wykonania.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/92/24 w sprawie  

powierzenia Gminie Zawiercie zarządzania odcinkami drogi powiatowej Nr 1706 S  

w zakresie niezbędnym do realizacji zadnia polegającego na budowie peronów 

przystankowych, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 20 głosach „za”.         

 

 

Ad.14.) 

 

W związku z nieobecnością Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji stanowisko Komisji   w sprawie skargi przedstawi członek Komisji 

Wojciech Siejka. 

Pismem z dnia 21 października 2024 r. Starosta Zawierciański, działając na podstawie art. 

231 kodeksu postępowania administracyjnego, przekazał do Rady Powiatu Zawierciańskiego 

skargę na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu, złożoną w dniu 

18 października 2024 r. Zawarte w skardze zastrzeżenia strony skarżącej wobec dyrektora 

PCPR dotyczyły braku profesjonalizmu i braku zaangażowania oraz niewłaściwego podejścia 

do dzieci, będących na wniosek i za zgodą rodziców pod opieką Ośrodka Interwencji 

Kryzysowej ze względu na problemy rodzinne, a także stosowania nieodpowiednich metod 

terapeutycznych w trakcie pracy z nimi. 

Decyzją Rady Powiatu Zawierciańskiego wyrażoną w Uchwale Nr VIII/82/24 z dnia  

31 października września 2024 r. termin rozpatrzenia skargi został przedłużony do dnia  

30 listopada 2024 r. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 14 listopada 2024 roku po 

przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego w przedmiotowej sprawie stwierdziła, że 

informacje i wyjaśnienia uzyskane w toku postępowania nie pozwalają na jednoznaczne 

rozstrzygnięcie podnoszonych w skardze zarzutów. Zdaniem Komisji skargi zawierające 

zawiadomienie o nieprawidłowościach nie mogą być oparte jedynie na ocennych 

stwierdzeniach składającego skargę. W omawianym przypadku strona skarżąca w treści 

skargi wyraziła szereg własnych opinii co do sposobu udzielania krótkotrwałej pomocy 

interwencyjnej, jednakże nie poparła ich żadnymi konkretnymi faktami. Komisja nie posiada 
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instrumentów pozwalających na zweryfikowanie prawdziwości tego rodzaju zarzutów, jak 

również nie ma możliwości skonfrontowania ich z argumentami przedstawionymi przez 

dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu. 

Stanowisko Komisji zostało przyjęte jednogłośnie, czyli przy 3 głosach „za”. 

Niezależnie od zajętego stanowiska Komisja zwróciła uwagę na liczne nieprawidłowości  

w organizacji pracy i zarządzaniu Ośrodkiem Interwencji Kryzysowej, działającym w 

strukturach Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu i wskazała na konieczność 

szczegółowego przeanalizowania zasad dotyczących funkcjonowania Ośrodka. Wobec 

powyższego Komisja uznała się za zasadne wystąpienie do Starosty o podjęcie działań 

kontrolnych w tym zakresie, a w razie stwierdzenia nieprawidłowości – o wdrożenie 

rozwiązań w celu ich wyeliminowania i usprawnienia pracy Ośrodka z korzyścią dla osób 

korzystających z jego usług.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr IX/93/24 w sprawie  

skargi na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 19 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”.          

 

 

Ad.15.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

− w dniach 4 listopada i 16 listopada br. nauczyciel Zespołu Szkól Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej Nr 2 w Zawierciu przekazał do 

wiadomości Przewodniczącego Rady Powiatu odwołanie od decyzji dyrektora  

o zawieszeniu go w obowiązkach nauczyciela, kierowane do rzecznika dyscyplinarnego 

dla nauczycieli przy wojewodzie śląskim wraz z uzupełnieniem; 

− w dniu 13 listopada br. Wojewoda Śląski wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego 

Rady Powiatu o złożenie wyjaśnień do oświadczenia majątkowego; 

− zgodnie z ustawą o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami  w dniu 27 listopada br. 

gmina Pilica przekazała informacje o udzieleniu z budżetu gminy dotacji dla Klasztoru 

Franciszkanów w Biskupicach w wysokości 50.000 zł z przeznaczeniem na wymianę 

stolarki okiennej w części  klasztornej; 

− w okresie sprawozdawczym do Biura Rady Powiatu wpłynęły informacje przygotowane 

przez wydziały Starostwa i jednostki organizacyjne powiatu dotyczące tematów 

wiodących posiedzeń stałych Komisji w miesiącu listopadzie br. 

 

 

Ad.16.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że w okresie od 

poprzedniej planowej sesji radni nie składali interpelacji i zapytań. Przypomniał również, że 

zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym interpelacje i zapytania należy składać  

w formie pisemnej. 
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Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Mam trzy takie interpelacje dzisiaj. Pierwszą to chciałbym tutaj poprosić o pochylenie się 

Zarządu i prowadzeniem do budżetu inwestycji w Goleniowach. To znaczy chodzi tutaj  

o wybudowanie chodnika między istniejącym już chodnikiem…” (W odpowiedzi na pytanie 

Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego oświadczył, że jest 

przygotowany i po zakończeniu wypowiedzi złoży interpelacje w formie pisemnej). „To 

znaczy chodnik ten byłby od istniejącego już chodnika do końca cmentarza, to jest jakieś tam 

około 300 m. Uważam, że ta inwestycja jest tam konieczna ze względu na to, że jest to bardzo 

ruchliwa droga między Sędziszowem a Szczekocinami. Od momentu uruchomienia jeszcze 

Gaspolu w Sędziszowie ruch ten jest znacznie zwiększony pojazdów ciężkich, także 

bezpieczeństwo przechodniów, a tym bardziej jest to przejście między kościołem  

a cmentarzem, jest bardzo zagrożone, więc bardzo bym prosił, żeby tą niewielką w sumie 

inwestycję umieścić i zawrzeć w budżecie na 2025 rok. 

Kolejną interpelację mam w sprawie budowy utwardzonego pobocza. No tak się składa, że to 

w mojej miejscowości ale to jest jedyny odcinek braku jakiegokolwiek przejścia dla pieszych 

na tak ruchliwej drodze. W tej chwili droga między Zawierciem a Książem Wielkim czyli tak 

de facto między S1 a S7 jest bardzo uczęszczana przez i ciężkie pojazdy i samochody 

osobowe, a już jeżeli chodzi o czas weekendu od piątku do niedzieli praktycznie ta droga jest 

o wiele bardziej ruchliwsza niż niejedna droga wojewódzka. Na tym odcinku między 

Zawierciem a granicą powiatu, tylko właśnie ten odcinek nie ma żadnej trasy dla pieszych. Ja 

tu nie mówię o chodniku, ponieważ byłaby to kontynuacja utwardzonego pobocza. 

Począwszy od Pilicy wszystkie miejscowości mają już takowe przejścia, jedynie co nie ma, to 

właśnie Koryczanach, to jest odcinek około 1000 m. Ze względu na bezpieczeństwo 

mieszkańców bardzo bym prosił też ujęcie tej inwestycji czyli wybudowania utwardzonego 

pobocza na tym odcinku i wzdłuż drogi między tak naprawdę S1 a S7.  

Interpelację miałbym tutaj odnośnie termomodernizacji budynku szkoły Zespołu Szkół  

w Pilicy. Ta inwestycja jest konieczna, ponieważ ten budynek ulega ciągłej degradacji, 

ponieważ no tak został zaprojektowany, no niestety, projekt ładny, ale beznadziejnie 

funkcjonalny jako budynek publiczny. W związku z tym, że istnieje zagrożenie zagrzybienia 

tego budynku ze względu na to, że są zniszczone pasy pod rynnowe, że rynny są 

pouszkadzane, więc tutaj nie zrobienie tej inwestycji, czyli w postaci termomodernizacji tego 

budynku, a mówię tu o termomodernizacji, ponieważ jest to jedyna możliwość pozyskania 

środków zewnętrznych na tą inwestycję. Należy wykonać wymianę pasów pod rynnowych, 

rynien i całej elewacji łącznie z termomodernizacją. Jakiekolwiek odwlekanie w czasie tej 

inwestycji będzie tylko generować dodatkowe koszty. Wiem, że został wykonany projekt na 

tą termomodernizację, więc też uważam za zasadne wprowadzenie do budżetu tej inwestycji. 

Chciałbym jeszcze tutaj dopytać, ponieważ istnieje taka rozbieżność między tym, co 

w interpelacji złożył pan radny Goncerz pytając o naprawę elewacji. W odpowiedzi na tą 

interpelację było natomiast to, że został wykonany projekt termomodernizacji, a więc 

elewacja jest tylko jednym z elementów termomodernizacji i związku z tym inwestycja 

zostanie ujęta w budżecie powiatu na rok 2025. No jednak śledząc budżet na 2025 rok nie 

zauważyłem, żeby ta inwestycja była zawarta w tym budżecie, więc tu bym prosił  

o wyjaśnienie tutaj w odpowiedzi na interpelacje, że jest zawarta, że jest ujęta w budżecie na   

rok, natomiast w projekcie budżetu nie ma. Ja bym jeszcze raz bardzo prosił również o to, 

żeby ta inwestycja była ujęta ze względu na to, żeby nie powiększać kosztów w późniejszym 

terminie dla powiatu, a mogą być one naprawdę bardzo drastyczne nawet z tym, że mogą być 

zamknięte działania szkoły, ponieważ jeżeli to zagrzybienie, a jest już postępująco, będzie 

duże, więc do takiej sytuacji może dojść. To jest tak, żeby być w tym temacie takiej takiego 

rozsądku finansowego. Dziękuję bardzo” .   
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Ad.17.) 

 

 Nikt z radnych nie zgłosił się do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad. 

 

Z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia w imieniu Zarządu Powiatu Starosta 

Teresa Mucha-Popiel zaprosiła wszystkich radnych na spotkanie wigilijne, które 

zaplanowane zostało na dzień 20 grudnia br.  

 

 

Ad.18.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski zamknął obrady IX sesji Rady 

Powiatu Zawierciańskiego.   

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 13.05. 

 

  

 

Protokół sporządziła:                        Przewodniczący Rady Powiatu 

/-/ Anna Bryła                  /-/ Jarosław Kleszczewski    

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


